
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-11-22, § 17 

 

 Tid Torsdagen den 22 november 2012 kl 16.40 – 17.25 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 22 november 2012 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 
 

Peter Abelin (M) för Daniel Valiollahi (M)  

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Tjärnberg (M)  

Inga-Lill Larsson (M) för Jonas Naddebo (C) 

  

Ersättare:  
 

Christer Swärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Lars Jolérus, Mattias Lundberg och Marita 

Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Josefin Malmqvist och biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 17 

Årstafältet park. Årsta 1:1 planärende. Svar på samråd 
Dnr T2012-512-04524 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att överlämna kontorets 

 tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 29 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP) och vice 

 ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Malte Sigemalm m.fl. (S) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 

Att i huvudsak godkänna kontorets utlåtande. 

Att vid lokalisering av ny återvinningscentral göra denna till en kombinerad 

återvinnings och kretsloppspark. 

Att denna verksamhet läggs i partihallområdet. 

Att Huddingevägen flyttas närmare befintligt industri/kontorsområde för att 

skapa en sammanhängande grönyta mot parken.  

Att Huddingevägen dras genom den befintliga återvinningscentralen för att få 

bort den skarpa svängen. 

Att i övrigt hänvisa till Socialdemokraternas ställningstagande i Stadsdelsnämnd 

Årsta-Vantör. 

 

3) Kajsa Stenfelt (V) föreslår att nämnden beslutar enligt följande:  

 

1 Avslå kontorets förslag till beslut. 

2 Följa den tidigare beslutade detaljplanen för Årstafältets landskapspark. 

3 Därutöver anföra: 

 

Vi anser att den tidigare detaljplanen för Landskapspark Årstafältet skall 

respekteras och färdigställas enligt beslutet från 2001. Alternativa markområden 

för omfattande bostadsbyggande finns på redan hårdgjorda ytor i grannskapet, 

såsom exempelvis Årsta partihallar, vars godsterminaler med fördel flyttas till 

mindre central mark. Ett överdäckande av Huddingevägen jämte Årstafältet ger 

ytterligare ytor för bostadsbebyggelse, samtidigt som trafikbullret dämpas 

väsentligt. Vi är även positiva till bostadsbebyggelse på gamla Årstalänken. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark 

Klamberg (FP) och vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP). 



  

 
Reservation 

Malte Sigemalm m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Kajsa Stenfelt (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Vi är positiva till att höja kvaliteten på parkmiljön, att kulturhistoriska värden 

bevaras samt att cykelvägar återfinns i förslaget. Det är däremot svårt att 

närmare uttala oss i detta ärende som är lösryckt ur planeringen av Årstafältet 

som helhet. Planeringsprocesser behöver bli mer sammanhållna för att 

möjliggöra bästa tänkbara beslut. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


